

## LATHAM POOL PRODUCTS, INC. (CANADA) WINTER SPA COVER ONE YEAR WARRANTY

Latham Pool Products, Inc. ("Warrantor") warrants to the original consumer purchaser ("Consumer"), that the Spa Cover, for a period of one year from date of purchase by the original consumer purchaser, shall be free from defects in workmanship and materials, under normal use in accordance with Warrantor's Installation and Use Sheet instructions. For a period of one year from the date of purchase by the original consumer purchaser and on notification by the consumer, Warrantor will cause the Spa Cover to be inspected and, if such inspection shall disclose the Spa Cover to be defective in workmanship or material, Warrantor shall either (at Warrantor's option) repair the defect or provide to the consumer within a reasonable time, a replacement Spa Cover at not charge. The warranty period for any replacement Spa Cover furnished during this one year shall be the remaining portion of the replaced Spa Cover. Ordinary wear and tear and/or defects as a result of negligence, improper installation, or improper use or care shall not be considered a defect in workmanship or material with respect to this warranty. Warrantor shall not be responsible for freight, removal or other such costs incurred in obtaining warranty replacement or repairs. See the caution Section of the Installation and Use Sheet enclosed with your Spa Cover. Warrantor SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES RESULTING FROM ANY DEFECTS IN WORKMANSHIP OR MATERIAL. Some jurisdictions do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, do the foregoing limitation of exclusion may not apply. This warranty gives you specific legal rights, and may also have other rights which vary from jurisdiction to jurisdiction.

Spa Cover was purchased. Failure to return the Warranty Card will not affect your rights under this warranty, so as long as you can show in a reasonable manner the date on which your Spa Cover as purchased.

For service under this Warranty or for any information required a any tim about any Latham Pool Products, inc. Spa Cover purchased hereunder, consult warrantor at the following address:

Latham Pool Products, Inc.  
460 Finley Avenue  
Ajax, ON L1S 2E3  
1-888-MYPOOL2 (888-697-6652)

**DO:**

- Install, maintain and use in accordance with Latham Pool Products, Inc. instructions.
- Fill out and return the warranty registration card on the bottom of this warranty within 30 days of purchase. However, failure to return the warranty registration card will not affect your rights to under this warranty, so long as you show in a reasonable manner the date on which your Spa Cover as purchased.
- Contact Latham Pool Products, Inc. for service under this warranty.

Please return the Warranty Card below to Warrantor within 30 days of purchase of the Spa Cover as one possible means of proof of the date your

*Register your warranty at [www.yourpoolwarranty.com](http://www.yourpoolwarranty.com)*

Latham Pool Products, Inc.  
430 Finley Avenue  
Ajax, ON L1S 2E3  
888-MYPOOL2 (888-697-6652)

LB409F.12

02/12 ef

**WARRANTY REGISTRATION – Latham Pool Products, Inc.      ENREGISTREMENT DE GRANTIE - Latham Pool Products, Inc.**  
Warranty shall be void unless this card is completed, signed and returned within thirty (30) days.  
La garantie n'entre en vigueur qu'à condition que cette carte soit complétée, signée et envoyée dans les trente (30) jours.

PURCHASER NOM DE L'ACHETEUR _____	DATE _____	COLOR COLOUR _____	MODEL MODÈLE _____	SIZE DIMENSION _____
ADDRESS ADRESSES _____			PHONE TÉLÉPHONE _____	
PROVINCE _____	POSTAL CODE CODE POSTAL _____			
PURCHASED FROM ACHETÉ CHEZ _____			OUR POOL IS: Notre piscine est: <input type="checkbox"/> Heated chauffée <input type="checkbox"/> New neuve	
SERIAL NO. / NO. DE SÉRIE _____			<input type="checkbox"/> Non-heated non chauffée <input type="checkbox"/> Existing existante	
I (do, do not) own a diving board and base Je (possède, no possède pas) un plongeur et une base		I (do, do not) own a reel system Je (possède, no possède pas) un mouliner pour couverture de piscine		
I (do, do not) own a slide Je (possède, no possède pas) une glissoire		I (do, do not) own a solar collector system Je (possède, no possède pas) un système collecteur d'énergie solaire		
I (do, do not) own a solar cover Je (possède, no possède pas) une couverture solaire		Latham Pool Products, Inc. 430 Finley Avenue • Ajax, ON L1S 2E3 Fax: 905-683-3735 • Tel: 888-MYPOOL2 (888-697-6652)		
PURCHASER SIGNATURE / SIGNATURE DE L'ACHETEUR _____				

## GARANTIE D' UN AN SUR LE COUVERT D'HIVER DE SPA LATHAM POOL PRODUCTS, INC. (CANADA)

Latham Pool Products, Inc. ("le garant") garantit au premier acheteur utilisateur ("utilisateur"), que le couvert de spa, pendant une période d'un an à compter de sa date d'achat par le premier acheteur utilisateur, sera exempt de vices de fabrication et de défauts de matériaux, pourvu qu'il ait été employé normalement et conformément aux instructions d'installation et d'utilisation fournies par le garant. Pendant une période d'un an à compter de sa date d'achat par le premier acheteur utilisateur et sur demande de l'utilisateur, le garant fera inspecter le couvert de spa et advenant que cette inspection révèle qu'il est défectueux quant à sa fabrication ou à ses matériaux, le garant devra, à son choix, réparer la défectuosité ou fournir à l'utilisateur, dans un délai raisonnable, un couvert de spa de rechange gratuit. La période de la garantie pour le couvert de spa de rechange fourni durant ces douze premiers mois sera la portion restante de la garantie couvrant le couvert de spa remplacé. En ce qui concerne cette garantie, l'usure normale et / ou des défauts résultant d'une négligence, d'une installation incorrecte, d'un mauvais entretien ou d'un emploi abusif ne seront pas considérées comme étant des vices de fabrication ou des défauts des matériaux. Le garant ne sera pas responsable du coût du transport, des dépenses de démontage et des autres frais semblables relatifs à l'obtention d'un remplacement ou de réparations aux termes de la garantie. **LE GARANT NE SERA JAMAIS RESPONSABLE DE DOMMAGES FORTUITS OU INDIRECTS RÉSULTANT DE VICES DE FABRICATION OU DE DÉFECTUOSITÉS DES MATÉRIAUX.** Certaines provinces ne permettent pas la limitation ou l'exclusion des dommages fortuits ou indirects et, par conséquent, il se pourrait que la limitation ou l'exclusion qui précède ne s'applique pas. Cette garantie vous confère des droits légaux spécifiques et il se pourrait aussi que vous ayez d'autres droits qui varieront d'une province à une autre.

Latham Pool Products, Inc.  
430 Finley Avenue  
Ajax, ON L1S 2E3  
888-MYPOOL2 (888-697-6652)

LB409F.12

Veillez retourner la carte de garantie ci-dessous au garant dans les 30 jours qui suivent l'achat du couvert de spa, pour avoir ainsi un moyen possible de preuve de la date d'achat de votre couvert de spa. Si vous oubliez ou négligez de renvoyer la carte d'enregistrement de la garantie, cela n'affectera aucunement vos droits en vertu de cette garantie, pourvu que vous puissiez prouver d'une façon raisonnable la date initiale d'achat de votre couvert de spa. Pour recevoir le service auquel vous avez droit en vertu de cette garantie ou des renseignements quelconques au sujet des couverts d'hiver de spa Latham Pool Products, Inc. consultez le garant à l'adresse suivante:

Latham Pool Products, Inc.  
460 Finley Avenue  
Ajax, Ontario L1S 2E3

### POINTS IMPORTANTS:

- Vous devez installer, utiliser et entretenir conformément aux instructions de Latham Pool Products, Inc..
- Remplissez et retournez la carte d'enregistrement au bas de cette garantie dans les 30 jours qui suivent la date d'achat. Si, toutefois, vous oubliez ou vous négligez de renvoyer cette carte d'enregistrement, cela n'affectera pas vos droits aux termes de la garantie, pourvu que vous puissiez prouver d'une façon raisonnable la date initiale d'achat de votre couvert de spa Latham Pool Products, Inc..
- Contactez Latham Pool Products, Inc. pour tout service après-vente en vertu de cette garantie.

*Enregistrez votre garantie à [www.yourpoolwarranty.com](http://www.yourpoolwarranty.com)*

02/12 ef

Place  
Stamp  
Here

Latham Pool Products, Inc.  
430 Finley Ave.  
Ajax, ON L1S 2E3